
 

 

Referat styremøte i Foreningen Ridderrennet  

Dato/tid: 26.05.2025 kl. 18:00 – 20:00 

Sted: Teams  

 

Tilstede: Tom Bratlie, Christian Jensen, Mariann Vestbøstad Marthinsen, Astrid 
Nyquist, Bente Sørum, Tove Linnea Brandvik, Svein Brynhildsvoll, Martin Feiring 
Sletten 

 

S-10/2025: Godkjenning av innkalling 

Styret godkjente innkalling og saksliste til styremøte.  

 

S-11/2025: Protokoll fra styremøter 

Styret godkjente protokoll fra styremøte. 

 

S-12/2025: Status/Orientering Foreningen Ridderrennet 

- Behov for å se etter nytt medlemssystem  
- Inflasjonen påvirker kostnadsbildet for våre arrangement. Holder oss 

innenfor budsjett, men viktig å ha fokus på kostnadskontroll 
- Stort fokus på ekstern møtevirksomhet mot potensielle nye 

samarbeidspartnere 
- Riddercamp har noe lav påmelding, jobber for å få flere med 
- Barnas Ridderuke er under planlegging. Påmelding går snart ut på 

nettsidene 

 

S-13/2025: Årsregnskapet 2024 og foreløpig regnskap 2025 

Styret godkjenner årsregnskapet 2024. 

Styret tar regnskap og prognosen for 2025 til orientering. 

 

 



 

S-14/2025: Evaluering Ridderuka 2025 

Administrasjonen har gjennomført spørreundersøkelse blant deltakere, samt 1:1 
møter med frivillige og samarbeidspartnere. Styret tar evalueringen til 
orientering.  

 

S-15/2025 Intensjonsavtale med Veteranorganisasjonen DRENGR 

Vedtak: Styret vedtar å inngå intensjonsavtale med veteranorganisasjonen 
DRENGR for samarbeid til Ridderuka 2026. 

 

S-16/2025: Nytt lagerbygg 

Vedtak: Styret vedtar at administrasjonen skal utarbeide en prosjekt- og 
finansieringsplan. Arbeidet må skje i samarbeid med Beitostølen 
Helsesportsenter og skal presenteres for styret på styremøte høst 2025. 

 

S-17/2025: Saker til generalforsamling 

Styret behandlet saker til generalforsamling.  

 

S-18/2025: Styrets kvarter 

Det ble vedtatt at generalsekretærens lønn justeres i tråd med den 
lønnsjusteringen som ble avtalt mellom LO og NHO på 4,4%. 

 

S-19/2025: Styresamling høst 2025 

Styret vedtar plan om å gjennomføre styresamling i Trondheim, med besøk på 
Paraidrettssenteret i Trondheim. 

 

S-20/2025: Investere i kommunikasjon 

Vedtak: Styret godkjenner at administrasjonen kan inngå avtale med ekstern 
bistand på kommunikasjon. Med forbehold om at det først gjøres som et 
prøveprosjekt ut året, og evalueres reell effekt før ny vurdering tas etter 2025. 

 



S-21/2025: Status fra valgkomiteens leder 

Valgkomiteens leder v/Rainer Henriksen orienterte styret om fremdrift i 
valgkomiteens arbeid mot generalforsamling. 

 

Ref. 02.06.2025 Martin Feiring Sletten 


